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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Per Bolund (MP)

2018/19:213 Förutsägbara boendekostnader

För det stora flertalet människor är boendet den största kostnaden och ett 
eventuellt köp av bostad den största affären de någonsin gör. Alla behöver en 
bostad; att vara utan bostad är inget alternativ för ett fungerande liv.

Den tidigare fastighetsskatten hade innan den förändrades till en 
fastighetsavgift nått orimliga proportioner. Den höga skatten baserades på det 
så kallade taxeringsvärdet, som i sin tur baserades på bland annat 
försäljningspriset för närliggande villor. 

Regeringen har nu aviserat att de avser att se över skatterna inklusive 
fastighetsskatten och eventuellt återinföra denna. Beskedet har medfört att 
många personer hyser oro för vad översynen kommer att innebära och för att 
kostnaderna för boendet åter kommer att stiga till orimliga nivåer endast på 
grund av höjda fastighetsavgifter alternativt fastighetsskatt.

Med anledning av ovanstående vill jag fråga statsrådet Per Bolund:

 

Vad avser statsrådet och regeringen göra för att människor ska kunna bo kvar i 
sina bostäder och inte behöva sälja dessa på grund av höjd skatt på boende?

………………………………………

Margareta Cederfelt (M)

Från Riksdagsförvaltningen
2019-02-13
Besvaras senast
2019-02-20 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Anna Aspegren


